

Information about the structure of this hybrid-course:

- **PART A ON-LINE**-session: extensive hours of THEORETICAL LESSONS prepared by Carla and Antonio Stecco - auch in Deutscher Übersetzung von Christina Halasz; students can review and listen the lessons as often as they want until three month after the conclusion of part B.
- **WEBINAR (TBD)**: one hour on-line live event, organized a couple of weeks before part B, where the teacher answers the doubts or questions related to the online lessons.
- **PART B ON SITE**-session: it composed mostly by PRACTICAL LESSONS.

After receiving the payment, the students are invited to enrol in the "Stecco Learning Environment" platform selecting the hybrid course chosen and get access to the online lessons (A) for about a month before part B.

The lessons will be visible to the students until three months from the conclusion of module B on site. The students can open the platform in order to study the material of A how many times they want.

In order to take part on part B, students must pass **three small tests, consisting of sixty multiple choice questions and "drag and drop"**(**the correct answers must be at least 80%**). The training material is given during part B on site.

Two days after the end of part B, the student will be able to download from "Stecco Learning Environment" his/her certificate of participation in the hybrid course, which has a personal identification number.

The downloading will be possible after the completing of the anonymous survey (FEEDBACK SECTION).

Informationen über den Aufbau dieses Hybrid-Kurses:

- **TEIL A ONLINE**: umfangreiche Stunden mit THEORETISCHEN INHALTEN, vorbereitet von Carla und Antonio Stecco – auch in deutscher Übersetzung von Christina Halasz; die Studierenden können die Lektionen so oft wie gewünscht bis drei Monate nach Abschluss von Teil B ansehen und anhören.
- **WEBINAR (TBD)**: einstündige Online-Live-Veranstaltung, organisiert einige Wochen vor Teil B, bei der der Vortragende offene Fragen zu den Online-Lektionen beantwortet.
- **TEIL B PRÄSENZ**: besteht hauptsächlich aus PRAKTISEM UNTERRICHT.

Nach Eingang der Zahlung können sich die Teilnehmenden auf der Plattform „Stecco Learning Environment“ für den gewählten Hybrid-Kurs anmelden und erhalten etwa einen Monat vor Teil B Zugang zu den Online-Lektionen (A).

Die Lektionen sind bis drei Monate nach Abschluss des Moduls einsehbar. Die Teilnehmenden können die Plattform so oft nutzen, wie sie möchten, um das Material von Teil A zu lernen.

Um an Teil B teilzunehmen, müssen die Studierenden drei kleine Tests bestehen, die aus 60 Multiple-Choice-Fragen und "Drag and Drop" bestehen (min. 80 % korrekt). Das Schulungsmaterial wird während Teil B vor Ort bereitgestellt.

Zwei Tage nach dem Ende von Teil B können die Teilnehmenden von der "Stecco Learning Environment" das Zertifikat vom Hybridkurs herunterladen, das eine persönliche Identifikationsnummer enthält.

Das Herunterladen ist erst nach dem Ausfüllen der anonymen Umfrage (FEEDBACK) möglich.